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متن پرسش

با سلام: جناب پناهیان در یکی از سخنرانی هایش قائل به عصمت ولی فقیه شدند بنظر می رسد این

بحث نیز همچون امامت که سالها طول کشید تا واسطه فیض بودن و عصمت امام برای شیعه جا

بیفتد نیاز به زمان دارد و آیندگان قطعا قائل به عصمت ولی فقیه خواهند بود هر چند هم اکنون نیز

اشخاص بصیری چون پناهیان و شاید شما (چون در جواب سوال 20813 ولو به صراحت شاید به

خاطر تقیه نگفتید ولی واضح بود که شما مساله عصمت را به بیان دیگری می گود و این شیوه اولیا

االله است که العاقل یکفیه الاشاره) بدین نظر صائب رسیده اید.

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: بنده معتقد به عصمت ولیّ فقیه نیستم. ولی همانطور که عرض شد

معتقدم خداوند برای سعادت جامعه به ایشان کمک میکند. موفق باشید


